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Abstract (en)
A cover plate (12) with cushioned mat (18) is rotatably mounted on a bottom plate (16). The cushioned mat (18) is fixed on the cover plate (12) by
an integral, rigid retention ring (20), an inner bead (34) of the retention ring (20) engaging clampingly under an outer bead (26) of the cover plate
(12). An annular groove (22) near the outer edge of the cover plate (12) causes the remaining annular wall (24) with the marginal bead (26) to be
connected to the rotating plate (12) only via a thin web, this web representing a bending zone (28), so that when the retention ring (20) is lifted off
the annular wall (24) acts as a resilient tongue and can be moved elastically inwards. <IMAGE>

Abstract (de)
Auf einer Bodenplatte (16) ist eine Deckplatte (12) mit Polstermatte (18) drehbar gelagert. Die Polstermatte (18) wird durch einen einstückigen
steifen Haltering (20) an der Deckplatte (12) fixiert, wobei ein Innenwulst (34) des Halteringes (20) einen Außenwulst (26) der Deckplatte (12)
klemmend untergreift. Eine Ringnut (22) nahe dem Außenrand der Deckplatte (12) bewirkt, daß die verbleibende Ringwand (24) mit dem Randwulst
(26) nur über einen dünnen Steg mit der Drehplatte (12) verbunden ist, wobei dieser Steg eine Biegezone (28) darstellt, sodaß beim Abheben des
Halteringes (20) die Ringwand (24) als Federzunge wirkt und elastisch einwärts bewegt werden kann. <IMAGE>
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